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中文书名：《玛丽-玛丽》
英文书名：Mary-Mary
作    者：Joan G. Robinson
出 版 社：Hot Key Books
代理公司：ANA
出版日期：2013年11月
代理地区：中国大陆、台湾

审读资料：电子稿/样书
页    数：144页
类    型：7-12岁少年文学
内容简介：
一部迷人的儿童经典佳作！讲的是一个叫玛丽-玛丽的小女孩的故事

《玛丽-玛丽》特别适合刚刚开始阅读的孩子，一部有趣的，令人愉快的故事集。最早出版于1957年。本书是一部带有原插图的精编本。包含此系列（《玛丽-玛丽》）第一本以及续集《玛丽-玛丽更多好看的故事》，有受人欢迎的故事《玛丽-玛丽去做客》，《玛丽-玛丽的手包》，《玛丽-玛丽离开了》，《玛丽-玛丽是个惊喜》。
这部选集讲述了玛丽-玛丽一个个有趣的故事，一个比她的四个哥哥姐姐更古灵精怪的小可爱的小姑娘，是给老少读者最好的圣诞节礼物。
"Once upon a time there was a little girl called Mary-Mary..." Mary-Mary is a collection of charming and delightful stories designed for younger, emergent readers. First released in 1957, this is a lovingly restored edition complete with original illustrations. This special edition includes the first book of the series (Mary-Mary), as well as its sequel, More Mary-Mary. Featuring beloved forgotten favourite stories such as Mary-Mary Goes Visiting, Mary-Mary's Handbag, Mary-Mary Goes Away And Mary-Mary Is A Surprise, this anthology follows the misadventures of Mary-Mary (so nicknamed due to her contrary nature!), a little girl who knows rather a lot more than her four older brothers and sisters give her credit for, thank you very much. These are funny and heartwarming tales sure to make a perfect Christmas stocking filler for readers young and old.
作者简介：
琼·G·罗宾逊(Joan G. Robinson)出身律师家庭， 是四个孩子中的次子。她学习过绘画，在1939年开始为儿童书写作和插画。她出版了30多本书。1953年出版了脍炙人口的关于女儿黛博拉和泰迪熊的《泰迪鲁滨逊》系列，随后出版了《玛丽-玛丽》系列，讲述的是五个孩子正最小的孩子的故事。1967年她的《当玛妮在那里》一书进入卡内基奖决选名单。这是她为大孩子写的五本小说的第一本。
About the Author

Joan G. Robinson (1910-88) was the second of four children to barrister parents. She trained as an illustrator and in 1939 began writing and illustrating stories for the very young. She published over thirty books in her lifetime for three different age groups. In 1953 the first of her enduringly popular TEDDY ROBINSON series about her daughter Deborah and her teddy was published, followed by the MARY-MARY series, about the youngest of five children. In 1967 WHEN MARNIE WAS THERE was shortlisted for the Carnegie Medal. It was the first of five novels for older children. 
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